
Even voorstellen; Hans van Duijnhoven. 

Woon recht tegenover het akkerland waar genoemde Megastal 

gesitueerd is. 

Wij runnen daar een varkens-gezins-bedrijf. 

Ik ben daar in 1979 gestart als jonge ondernemer, onder aan 

de ladder met het realiseren van een zeugenbedrijf met 130 

zeugen.  In die periode was er totaal geen sprake van een 

mestoverschot of overdraagbare ziektes of wat dan ook. 

Door de jaren heen is het bedrijf mondjesmaat uitgebreid.  

Enkele jaren geleden gehoor hebben wij gegeven aan de slogan 

van het ZLTO. Niet meer maar beter. Hebben verschillende 

aanpassingen gedaan aan het bedrijf. Dit om er voor te zorgen 

dat ONZE varkens ECHT een beter leven krijgen. 

Verder besteden wij veel aandacht aan gezondheid-welzijn en 

duurzaamheid. Wij voldoen aan de strengste regels voor 

hygiëne en veiligheid. Met als resultaat dat wij een ‘ster’ 

gekregen hebben van de Dierenbescherming. En zijn nu lid van 

de Good Farmers star vereniging. Dit samen met 150 andere 

varkenshouders in Nederland. Megabedrijven worden in dit 

concept uitgesloten. 

Dit houdt wel in dat wij aan 1000 en één regels moeten 

voldoen. Enkele daarvan zijn; 

-meer ruimte voor de varkens 1 M2 meter in plaats van 0,8. 

-ruim voldoende daglicht 

-varkens moeten kunnen beschikken over stro 

-extra regels voor transport, meer ruimte op de vrachtwagen 

en kortere reistijd 

-voeding moet aan extra eisen voldoen. 

-groene stroom 

-maar het belangrijkste is dat wij als starfarmers er naar 

streven geen medicijnen te gebruiken. 



En dat baart mij nu de grootste zorgen. 

Met de eventuele komst van dit Mega bedrijf op een zeer korte 

afstand van ons, circa 150 mtr. En de aanvoer van ruim 1000 

biggen per week van verschillende locaties en de afvoer van 

ook weer 1000 vleesvarkens per week kan het niet anders dan 

dat de ziektedruk voor ons bedrijf onaanvaardbaar hoog wordt 

in de ziektedruk 

Want ziektes zoals Aujesky-prrs- en griep verspreiden zich 

razend snel door de lucht. Dit is al meerdere keren bewezen. 

Met als gevolg dat ook onze varkens ziek worden waardoor ook 

wij weer medicijnen moeten gaan gebruiken. We kunnen 

danniet dus niet meer meedoen met het starconcept.  

Een mooi stukje antibiotica vrij vlees waar de consument toch 

om vraagt  

Grote zorgen zijn er ook bij onze buurman, Tonny van Zutphen. 

Die runt daar een melkveebedrijf. Die al jaren lang weidegang 

toepast, een prachtig gezicht die koeien in de wei. Mensen op 

de fiets genieten er van. Stoppen zelfs om foto’s te maken. 

Alles wordt op alles gezet om die koeien in de wei te houden. 

Campina is daar een groot voorstander van. Maar ook hij is 

bang dat de koeien op termijn naar binnen moeten in verband 

met infectiedruk 

Daarnaast wil ik nog wel even aangeven dat alle collega 

veehouderijen in onze buurt innovatieve bedrijven zijn en klaar 

voor de toekomst. En dus niet wat sommige raadsleden 

suggereren dat er in de toekomst bij ons nog veel 

kneuterboerkes zoals ze zeggen zullen verdwijnen zodat er dus 

wel plaats moet worden  voor dit Mega-bedrijf. 

Mocht je nu na dit verhaal nog denken boer van Duijnhoven je 

kunt me wat. Doe het dan voor het algemeen belang en voor 

de burgers in onze buurt de Weieven die er altijd gewoond 

hebben en waar het altijd fijn mee samengewerkt hebben.  

Want je kunt het niet maken! 


